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Wheelchair Basketball Canada is pleased to welcome all participating athletes,  
coaches, technical officials, partners, volunteers and fans of the game to Ottawa for the 2024 
Canadian Wheelchair Basketball League (CWBL) Women’s National  
Championship. 

We revel in the opportunity to witness the finest athletes in the women’s game as they compete 
for the title of national champions and inspire future generations of girls and women of all 
abilities to play wheelchair basketball and grow within the sport. 

To all those who have contributed to bringing this event to life, including our partners and volunteers, thank you for your 
commitment to growing the game. To the athletes, coaches, and officials, we offer best wishes for a thrilling competition 
and memories that will last a lifetime. 

We hope you’ll join us in the Nation’s Capital again in 2026 when we play host to the IWBF Wheelchair Basketball World 
Championships, the world’s largest team sport event for high-performance athletes with a disability.  

Basketball en fauteuil roulant Canada a le plaisir d’accueillir toutes les athlètes participantes, 
les entraîneurs, les officiels techniques, les partenaires, les bénévoles et les partisans du sport à 
Ottawa, en vue du Championnat national féminin 2024 de la Ligue canadienne de basketball en 
fauteuil roulant (LCBFR). 

Nous nous réjouissons de l’occasion de voir les meilleures athlètes du sport féminin, qui se 
disputeront le titre de championnes nationales et inspireront les générations futures de filles et 
de femmes, de toutes habiletés, à jouer au basketball en fauteuil roulant et à s’épanouir dans le 
sport. 

À tous ceux et celles qui ont contribué à la tenue de cet événement, y compris nos partenaires et bénévoles, merci de votre 
engagement à développer le jeu. Aux athlètes, aux entraîneurs et aux officiels, nous vous offrons nos meilleurs vœux 
pour une compétition palpitante et des souvenirs inoubliables. 

Nous espérons que vous serez des nôtres à nouveau, dans la capitale nationale, en 2026, lorsque nous accueillerons le 
Championnat du monde de basketball en fauteuil roulant de l’I.W.B.F., le plus grand événement de sport d’équipe au 
monde pour les athlètes handicapés de haute performance.  

WELCOME/BIENVENUE



REMERCIEMENTS PARTICULIERS À TOUS NOS PARTENAIRES ET SPONSORS 
 

WHEELCHAIRBASKETBALL.CA

SPECIAL THANKS TO ALL OF OUR PARTNERS AND SPONSORS



DESIRÉE ISAAC-PICTOU
ANNE-MARIE GIGUERE
CORALIE GRONDIN
KAYLA MACKINNON
AVERY LIGHTFOOT
DANIELLE ARBOUR
BRITTANY GRANDY

 

CELINE GIBB
CHARLOTTE MCELROY
DANIELLE DUPLESSIS
EMILIE MONDOR
KEISHA PANOFF
LARISSA MCCLELLAN
MELANIE HAWTIN
MERCY NYAKUNDI
REBECCA KNOWLES
ROSIE LONG
TAYLER O’SHAUGHNESSY
ZOE HAHN
TAMARA STEEVES

TEAM ONTARIO

HEAD COACH:
DYLAN CARTER 
 
ASSISTANT COACH: 
SANA WORLEY
 
MANAGER: 
TAMMY LYLE-GRAVLEV

ROSTERS/LISTE DES CANDIDATS

ROSALIE LALONDE
ÉLODIE TESSIER
CINDY OUELLET
SANDRINE BÉRUBÉ
MERIAM FASSI-FEHRI
SOFIA FASSI-FEHRI
MARILYN TURGEON
MEGANE MURPHY
MANOLITA MONZO
CHARLIE PARENT
MIA TREMBLAY

TEAM QUEBEC

HEAD COACH:
MARC ANTOINE DUCHARME 
 
ASSISTANT COACH: 
KARINE CHICOINE
 
MANAGER: 
JASON ENG

ELISE FROESE
LILY BROOK
MARAIKA MCCONCHIE
LANNETTE BOLAND
MEGAN SMITH
TARA LLANES
HEIDI BOLAND
KIM BOLAND
CRISTINA CHOW
JAMIE VANDEN BROEK
JULIA TOWNSEND
KATIE BAJEMA

HEAD COACH:
MAHSA HOSSIENI 
 
ASSISTANT COACH: 
MARNI ABBOTT
 
MANAGER: 
NADINE BARBISAN

TEAM BRITISH COLUMBIA

HEAD COACH:
JARED SAJTOS

ASSISTANT COACH: 
LINDA KUTROWSKI

MIXED 

WHEELCHAIRBASKETBALL.CA



MARKMEENA MAKCEMUS - Ontario  
NICOLAS BESNIER - Quebec
DEBBIE ENSTROM - Alberta
MELISSA MEACHAM - Saskatchewan
EVAN PICTON - Alberta
FRAZER BYKOWSKI - New Brunswick

OFFICIALS/ FONCTIONNAIRES

KAREN FERGUSON - New Brunswick
KAREN GILLESPIE - Manitoba                  
ROBERT STILES - British Columbia 
ALPHONSUS TO - British Columbia 

CLASSIFIERS / CLASSIFICATEURS

GUYLAIN LAPOINTE - Quebec  
JOANNA WIEGERS - Alberta

EVALUATORS/ ÉVALUATEURS

WHEELCHAIRBASKETBALL.CA



#WomensNats | #WomensWCB
For more info, please visit wheelchairbasketball.ca.

Campus Map | Plan du campus
801 Aviation Pkwy | Ottawa | ON | K1K 4R3
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FRIDAY, MARCH 22

SCHEDULE/CALENDRIER

SATURDAY, MARCH 22

WHEELCHAIRBASKETBALL.CA

12:00 P.M. 

VS
2:00 P.M. 

VS
4:30 P.M. 

VS

8:00 A.M. 

VS
1:00 P.M. 

VS
3:00 P.M. 

VS

SUNDAY, MARCH 23
11:00 A.M. 

THIRD PLACE

1:00 P.M. 

GOLD MEDAL 



LOCAL VENDORS/VENDEURS LOCAUX

Sarah Baird is born and raised in Ottawa, an alumni of Algonquin College Culinary 
school, and has over a decade of experience in the food industry. She founded 
Sarah’s Kitchen in 2021 with a focus on providing high quality specialty meals for 
weddings, birthdays and events of all sizes. 

Aptoella is a dynamic women’s sports apparel 
brand dedicated to empowering women and girls 
to feel incredible while playing the sport they 
love. Through meticulous design and 

craftsmanship, Aptoella is bridging the gap between aesthetics and high-performance functionality through lines that 
inspire confidence and strength to help you elevate your game AND your mindset. 

Ancienne étudiante de l’école culinaire du Collège Algonquin, comptant plus d’une 
décennie d’expérience dans l’industrie alimentaire, Sarah Baird est née et a grandi à 
Ottawa. En 2021, elle a fondé Sarah’s Kitchen, axée sur la préparation de spécialités 
culinaires de haute qualité pour les mariages, les anniversaires et les événements de 
toute envergure. 

Award winning comedian Jen Grant made history as the first ever Canadian finalist at the 
prestigious Boston Comedy Competition, she was named one of Ottawa’s Most Influential 
People in The Capital by Ottawa Life Magazine, as well as one of the Top 5 Funniest People 
by Toronto Life Magazine. Jen has performed at every major comedy festival in the country 
multiple times including televised galas at the Just for Laughs Festival, Winnipeg and Halifax 
Comedy Festivals. 

Aptoella est une marque dynamique de vêtements de sport pour femmes, vouée à donner aux femmes et aux filles les 
moyens de se sentir à merveille, tout en pratiquant le sport qu’elles aiment. Grâce à une conception méticuleuse et à 
son savoir-faire. Aptoella comble le fossé entre l’esthétique et la fonctionnalité de haute performance, avec des lignes de 
vêtements qui inspirent confiance et force, pour vous aider à élever votre jeu ET votre état d’esprit. 

L’humoriste primée Jen Grant est entrée dans l’histoire en tant que première finaliste 
canadienne à la prestigieuse Boston Comedy Competition, elle a été nommée l’une des 
personnes les plus influentes d’Ottawa dans la capitale par l’Ottawa Life Magazine, ainsi que 

l’une des cinq personnes les plus drôles par le Toronto Life Magazine. Jen s’est produite à plusieurs reprises dans tous les 
grands festivals d’humour du pays, y compris des galas télévisés au festival Juste pour rire et aux festivals d’humour de 
Winnipeg et de Halifax.



SHOP.WHEELCHAIRBASKETBALL.CA

HOOPFEST.CA

http://SHOP.WHEELCHAIRBASKETBALL.CA
http://HOOPFEST.CA




Ottawa2026.com


